



# Gift Voucher

---

To :

Value :

Date Purchase :

Valid From :

Valid Until :

Authorised By :

## Exclusive Gift Voucher

BUY NOW, STAY LATER

You wish to come(-back) to La Sultana or to offer a gift... You wish to have a very special deal, we can suggest you the gift voucher.

For each 100 EUR gift voucher purchased, after a 60 days maturation, you get a value of 135 EUR per voucher.

Please e-mail our team at [reservation@lasultanahotels.com](mailto:reservation@lasultanahotels.com) to purchase an Exclusive Gift Voucher.

*We reserve the right to stop to sell this offer at any time. Valid on accommodation, meals, cooking classes and Spa experiences. Voucher valid 2 years for La Sultana Marrakech or La Sultana Oualidia.*

## Bon Cadeau Exclusif

SE FAIRE UN CADEAU AUJOURD'HUI ET RESERVER PLUS TARD

Vous souhaitez (re-)venir à La Sultana, offrir un séjour... Vous souhaitez réserver une offre avantageuse, nous proposons la vente exclusive de Bons Cadeaux qui prendront de la valeur avec le temps.

Dépensez 100 EUR en bons cadeaux, après 60 jours, la valeur du bon est de 135 EUR.

Contactez notre équipe [reservation@lasultanahotels.com](mailto:reservation@lasultanahotels.com) pour plus d'informations ou pour acheter un bon cadeau.

*Les bons peuvent être utilisés pour un séjour, un repas, des cours de cuisine ou le Spa. Cette offre est limitée dans le temps et pourra être interrompue à tout moment. Validité du Voucher de 2 ans pour La Sultana Marrakech et La Sultana Oualidia.*